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ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 16. 

 

2024.gada 28.augustā 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:00. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Juris Jerums. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze.   

Pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki – 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, plānotājs Pauls 

Grants, projektu vadītājs Gints Hermanis; 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, nekustamo īpašumu speciāliste Kristīne Ēķe. 

Ieinteresētās personas - 

SIA “Grupa93” pārstāve S.L. un projekta arhitekte D.Z.; 

SIA ”Madonas laukceltnieks” pārstāvis J.S.. 

  

 

Darba kārtība 

1. Par detālplānojuma “Brīvzemnieki”, Ķekavā, grozījumu daļā  nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai;  

2. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Smailes”, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā;  

3. Par detālplānojuma “Daugavparks”, Daugmalē, Daugmales pagastā, nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai;  

4. Par nekustamā īpašuma “V6”, Ķekavā, sadalīšanu;  

5. Par atļauju turpināt zemes ierīcības projektu un atkārtotu zemes ierīcības projekta 

nosacījumu izdošanu nekustamā īpašuma “Baltiņi” Alejās, Ķekavas novadā, sadalei;  

6. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu  Vecupes ielā 7, Baldonē;  

7. Par lokālplānojuma Rīgas ielā 52, Baldonē, darba uzdevuma grozījumiem;  

8. Par ceļa uzlabošanas darbiem, Kameņu, Salas, Sapņu, Viļņu, Inču ielās, Katlakalnā;  

9. INFORMATĪVS- par zemes gabala Senkapi turpmāko izmantošanu;  

10. INFORMATĪVS - par īres namiem.  

 

 

Juris Jerums atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Jerums. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina apstiprināt izsludināto darba 

kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 28.augusta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Par detālplānojuma “Brīvzemnieki”, Ķekavā, grozījumu daļā  nodošanu 

publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:01:18) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - īpašums atrodas pie Pliederu ielas, Saktas ielas 

turpinājumā Ķekavā. Detālplānojums ir izstrādāts jau pasen, bet tas tika sadalīts kārtās. Pirmā 

kārta jau attīstīta un tā atrodas pie pašas Pliederu ielas, šie grozījumi būs detālplānojuma  otrā 

kārta, un tajā plānots izdalīt Saktas ielas turpinājumu, tiek pārkārtota viena robeža un izdalīti 

divi apbūves zemes gabali, no kuriem vienā plāno savrumāju apbūvi un otrā savrupmāju, dvīņu 

māju vai rindu māju apbūvi. Detālplānojums paredz obligātu pieslēgumu centrāliem tīkliem un 

daļēji pirmajā kārtā tie jau ir realizēti. Tāpat kā citur, vispirms paredzēts izbūvēt ielu un 

komunikācijas un tikai pēc tam dzīvojamo māju apbūvi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Brīvzemnieki”, Ķekavā, grozījumu daļā  nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai”, 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 



 

 

2. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Smailes”, 

Krogsilā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:08:53) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - īpašums atrodas Krogsilā autoceļa P137 un Čiekuru 

ielas krustojumā, saskaņā ar teritorijas plānojumu tam ir vairākas izmantošanas, bet galvenā 

ir jaukta centra apbūve. Īpašnieks vēlas daudzfunkcionālu izmantošanu, sākot no savrupmāju 

apbūves, auto mazgātuve un darījumu vai pakalpojumu objekts. Šajā vietā centrālo tīklu nav, 

tāpēc pieļaujami lokālie risinājumi. Tomēr otrpus autoceļam  atrodas kanalizācijas spiedvads, 

tāpēc ir iespējas arī pieslēgties centrāliem tīkliem. Ūdensapgādes tīklu šajā vietā nav, tāpēc tai 

tikai lokālie risinājumi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Smailes”, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

3. Par detālplānojuma “Daugavparks”, Daugmalē, Daugmales pagastā, nodošanu 

publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:17:45) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - īpašums atrodas Daugmalē pie ceļa uz Nāves salu un 

pieguļ Daugavai, ir sagatavota detālplānojuma redakcija, ko plāno nodot publiskajai 

apspriešanai. Īpašumā atrodas arī zaļā teritorija, dabas pamatne un infrastruktūras objekti, 

bet pamatā īpašums atrodas apbūves teritorijā, tāpēc to iespējams sadalīt apbūvei. Īpašumā 

atrodas arī mežaudzes, kuras būs iespējams transformēt, ja tas būs nepieciešams apbūvei. 

Detālplānojumu paredzēts attīstīt trīs daļās, sākot attīstību ar ziemeļu daļu. Detālplānojums 

paredz lokālos kanalizācijas un ūdensapgādes risinājumus. Tāpat kā pārējiem 

detālplānojumiem, arī šajā pievienots administratīvais līgums, kas paredz vispirms izbūvēt 

ceļus grants šķembu līmenī. Tā kā cauri īpašumam aizvijas Ziemeļu ceļš, kas iet uz Nāves salu, 

tad līgums paredz, ka šo ielu pašvaldība atsavinās. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Križanovskis, Jerums, Līcis. 

Līcis komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 



 

 

Priekšlikums no Gata Līča - 

Atlikt jautājumu un uzlikt par pienākumu attīstītājam paredzēt centrālo kanalizacijas tīklu 

pieslēgumu detalplānojumam, 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 3 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Karina Putniņa),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā atturējās, jo neuzskata, ka 

jautājums jāatliek, bet publiskās apspriešanas laikā būtu jānorāda uz nepieciešamību 

pieslēgties centrālajiem tīkliem, tāpat vajadzētu apsvērt, kā pašvaldība varētu tīklus pagarināt. 

Vajadzētu turpināt sarunas ar attīstītāju, bet šāds lēmums tās varētu apgrūtināt. 

 

 

 

 

4. Par nekustamā īpašuma “V6”, Ķekavā, sadalīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:38:30) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – autoceļš V6 ir ceļš, kas izvijas cauri Ķekavai no 

autoceļa P137 līdz autoceļam A5. Tā kā notiek sarunas par šī ceļa pārņemšanu pašvaldības 

īpašumā, tad saņemta vēstule no Latvijas valsts ceļiem ar lūgumu nodalīt no ceļa nelielu gabalu 

pie autoceļa V5. Visticamāk, ka tas nepieciešams autoceļa attīstības plāniem, vai arī tā 

apsaimniekošanai. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma “V6”, Ķekavā, sadalīšanu”, 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

5. Par atļauju turpināt zemes ierīcības projektu un atkārtotu zemes ierīcības 

projekta nosacījumu izdošanu nekustamā īpašuma “Baltiņi” Alejās, Ķekavas 

pagastā, sadalei 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:41:36) 

Jerums informē, ka šis ir jautājums ar vēsturi. Pirms pāris gadiem dome atļāva uzsākt zemes 

ierīcības projekta izstrādi, tomēr tas nav izstrādāts un ir beidzies darba uzdevuma derīguma 

termiņš, tāpēc jautājums atkal nonācis domē. 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums atrodas Alejās un sākotnējā ideja bija no 

īpašuma nodalīt zemes vienības daļu blakus esošajam detālplānojumam. Pašvaldības 

administrācija toreiz norādīja, ka ar zemes ierīcības projektu to nevarēs izdarīt, tomēr dome 

nolēma, ka nav šķeršļu zemes sadalei ar zemes ierīcības projektu. Divu gadu laikā projekts nav 

izstrādāts un šobrīd saņemts iesnieguma, kurā īpašnieks lūdz lēmumu atjaunot. Tas arī ir 

sagatavots, tomēr administrācijas viedoklis nav mainījies un tā saskata šķēršļus šādai zemes 

sadalei. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis, Jerums. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par atļauju turpināt zemes ierīcības projektu un atkārtotu zemes ierīcības projekta 

nosacījumu izdošanu nekustamā īpašuma “Baltiņi” Alejās, Ķekavas pagastā, sadalei”, 

Atklāti balsojot 

 ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

 

6. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu  Vecupes ielā 7, Baldonē 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:50:20) 

Jerums informē, ka arī šim jautājumam ir vēsture, komitejā tas skatīts jau vairākkārt, pēdējās 

komitejas sēdē pieņēma priekšlikumu – plānotājiem sagatavot savu variantu zemes sadalei, 

paredzot vidējā zemes gabala piekļuvei vismaz 8 metrus platu piebrauktuvi. Kopējās diskusijās 

secināts, ka arī šo zemes ierīcības projektu labāk uzsākt ar domes lēmumu. Viņš redz, ka 

kartiņai vēl arvien pievienoti sākotnējie zemes sadales varianti, tomēr domā, ka labāk būtu tos 

ņemt nost un atstāt tikai galējo variantu. 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – viņš paskaidro, ka šie pirmie varianti ir pielikums 

iesniegumam un tiem nav sakara ar darba uzdevumu.  Tā kā jautājums ir strīdīgs, tad tāpēc 

jautājumu virza uz domi. 



 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu  Vecupes ielā 7, Baldonē”, 

Atklāti balsojot 

 ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

 

7. Par lokālplānojuma Rīgas ielā 52, Baldonē, darba uzdevuma grozījumiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:54:10) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – 2023.gada sākumā dome lēma par lokālplānojuma izstrādes 

uzsākšanu zemes vienībai, kurā atradās Baldones sanatorija. Toreiz dome lēma, ka 

lokālplānojuma teritorijā būs divi īpašumi, Rīgas iela 52 un Ciršu iela 2,  jo no abu zemju 

īpašniekiem tika saņemti iesniegumi. Pa šo laiku īpašumam Rīgas ielā 52 ir mainījies īpašnieks, 

tomēr lokālplānojuma izstrādātājs ir saglabājies un tas piesaistījis Diānas Zalānes arhitektu 

biroju. Iesniegums par izmaiņām saņemts tieši no izstrādātājiem. Grants informē, ka 

materiāliem pievienots apkopojums, kurā redzamas iesniedzēja prasības un pašvaldības 

speciālistu viedoklis par to. Tālāk Grants pauž pašvaldības viedokli par iesniedzēja izteiktajiem 

lūgumiem.  

Jerums dod vārdu SIA “Grupa93” un  īpašuma Rīgas 52 īpašnieka pārstāvei S.L.. Viņa stāsta 

par nepieciešamību grozīt lokālplānojuma robežas un sniedz argumentus, kāpēc to vajadzētu 

darīt. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Grants, Putniņa, S.L., D.Z., Križanovskis, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav un Jerums atklāj debates. 

Debatē Žilko, Putniņa, Hāze, Putniņa otrreiz, Jerums pauž sēdes vadītāja viedokli 

Jerums slēdz debates un uz nākamo komiteju vēlas redzēt sarunu rezultātu. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Pašvaldības speciālistiem informēt Ciršu ielas 2 īpašnieku par Rīgas 52 īpašnieku vēlmi 

samazināt Lokālplānojuma teritoriju un precizēt jautājumu par viņa iesaisti vai neiesaisti 

lokālplānojuma izstrādē, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



 

 

2.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Atbalstīt Attīstības un būvniecības pārvaldes speciālistu sagatavoto izvērtējumu. 

Turpināt sarunas attiecībā uz atsevišķas ēkas (nr.5) būvlaides daļu un mazstāvu 

daudzdzīvokļu ēku augstumu kontekstā ar apakšzemes stāvvietām, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš atbalstīja priekšlikumu par sarunu 

turpināšanu, tomēr uzskata, ka ir būtiski noteikt termiņus, jo sarunas nevar būt bezgalīgas. 

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:00 līdz plkst. 11:10. 

Jerums atsāk komitejas sēdi. 

 

 

8. Par ceļa uzlabošanas darbiem, Kameņu, Salas, Sapņu, Viļņu, Inču ielās, 

Katlakalnā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:00:12) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – saņemti iesniegumi no iedzīvotājiem par ceļu stāvokļa 

uzlabošanu. Viņi iedvesmojušies no Zeltozolu ielas iedzīvotāju ierosmes pašiem ar savu 

finansējumu piedalīties cietā ceļa seguma izveidē, savā starpā viņi ir vienojušies, kādā veidā 

līdzfinansēt projektu. Jerums informē, ka sagatavojis priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Priekšlikums no Juris Jerums 

Gatavot lēmumprojektus uz domes sēdi par sadarbības līguma slēgšanu ar iedzīvotājiem, 

atbilstoši katra iesnieguma iesniedzēju gatavībai veikt darbības šajā ceļu būvniecības 

sezonā. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja par, tomēr atgādina, ka izpildvarai ir 

uzdevums sagatavot saistošos noteikumus, lai nebūtu jālemj par katru jautājumu atsevišķi. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

9. INFORMATĪVS- par zemes gabala Senkapi turpmāko izmantošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:05:10) 

Jerums informē, ka tas ir pašvaldībai piederošs zemes gabals pretī Pļavniekkalna sākumskolai, 

ir iecere tajā izveidot sporta laukumu, bet šobrīd zeme iznomāta iedzīvotājiem. 

Par jautājumu ziņo Kristīne Ēķe – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nomas zemi  

atsavināt vai pagarināt nomas līgumu. Nomas līgums beidzas šā gada 31.decembrī un iznomātā 

platība ir 0.0985ha. Pašvaldība šo zemi negrasās atsavināt, bet tā kā plānots zemi izmantot 

pašvaldībai, tad jāsaprot, vai zemes nomas līgumu pagarināt, vai nē. 

Ziņojumu papildina Hermanis – viņš norāda, ka nekādi būvdarbi uz šīs zemes nav iespējami. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Ēķe, Melnieks, Zvaigzne, Līcis, Jerums, Hermanis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma -  

“Zemes gabalu neatsavināt. Izvērtēt zemes gabala izmantošanu izglītības vai citai 

publiskai funkcijai, līdz tam nomas līgumus nepagarināt. Izvērtējumu sagatavot līdz 

2024.gada 1.novembrim.”, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Žilko balsoja par, bet viņš būtu rosinājis termiņu noteikt ātrāku, tomēr nokavējis. 

Hāze balsoja par, jo noskaidroja skolas viedokli, un viņiem šis zemes gabals ir nepieciešams 

ārtelpas veidošanai. 

 

 

 

10. INFORMATĪVI: Par īres namiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:18:58) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – jautājums ir informatīvs un tas skar īres namu attīstību 

novada teritorijā. Viņš stāsta par pievienotajiem materiāliem. Šim projektam ir valsts atbalsts, 

tas plānots kā privātās-pubiskās partnerības projekts un projektu paredzēts uzsākt no 2029.līdz 

2030. gadam. Šobrīd nepieciešams pateikt, vai šis projekts mūsu pašvaldību interesētu. Šādas 

darbības paredz arī Altum programma, un šajā sakarā saņemta vēstule no SIA "Madonas 

laukceltnieks", bet šajā programmā ir noteikti ierobežojumi, tāpēc šīs programmas ietvaros var 

runāt par Daugmales vai Baldones teritoriju. 

SIA "Madonas laukceltnieks" pārstāvis Jānis Sproģis stāsta par projektu un jau paveikto šajā 

jomā, Par darbībām, kas jāveic projekta ietvaros.  

Jautājumu sadaļā piedalās Līcis, Jerums, Križanovskis, Žilko, Putniņa, Sproģis. 



 

 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma -  

“Altum programmas kontekstā izvērtēt adreses: Pasta iela 3, Vanagkalna 2, Vanagkalna 

25, kā arī daudzdzīvokļu mājām atbilstošā zonējuma teritorijas Daugmales centrā. 

Vienlaicīgi- noskaidrot Ķekavas pilsētas atbilstību Altum programmas teritorijai.”, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Jura Jeruma -  

“PPP programmas kontekstā izvērtēt pašvaldības zemes gabalus Ķekavā, Dienvidu iela, 

TIN 31 teritorijā, un sniegt atbilstošu informāciju VNĪ.”, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

Sēdi slēdz plkst.12:12 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Juris Jerums 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


